
Godox 固件说明

MG2400Bi 固件说明

1. 请使用 U 盘拷贝固件到根目录，U盘需要 FAT32 格式，且根目录下同时只能存在一个固

件（bin 文件）。

2. 将 U 盘接入灯具 u 盘接口后，打开灯具电源，等待升级进度条完成。

3. 版本号查看方法：进入菜单里灯具信息查看。

4. 版本说明：

版本 更新内容 日期

V1.07 添加兼容 MG2400BI SE 灯头使用。 20240928

V1.08 DMX 增强通道加附件识别开关功能 20250412

注：详细规格请在官网（www.godox.com.cn）下载最新说明书。



Godox 固件说明

MG2400Bi Firmware Instructions

1. Please copy the firmware file to the root directory of the USB drive. The USB
drive must be formatted to FAT32, and only one firmware (bin file) should exist in the
root directory at a time.
2. Insert the USB drive into the USB port on the light and turn on the light. Wait for
the upgrade progress bar to complete.
3. To check the version number: Navigate to the menu and view the fixture
information.
4. Version details:
Version What’s new Date

V1.07 1. Added compatibility with MG2400Bi SE light head. 2024-09-28

V1.08 1. Added accessory detection switch function to the
enhanced DMX channel.

2025-04-12

Note: For more details, please download the newest instruction manual on the official

website:www.godox.com.

http://www.godox.com/

